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Juggling Balls, Bouncing Balls & Beanbags 

杂耍球，弹力球，沙包球

Stage Balls 舞台杂技球

The Stage Ball is hollow and made of a flexible PVC which gives the ball great grip, it's 
durable and washable and avilable in different sizes and UV reactive colors.

If you do not want to juggle, you can also just buy some stage balls for your dog to play 
with :-)

100mm size is designed for contact juggling and available in two different weights.

我们的舞台杂技球使用高品质的PVC材料制成，它使我们的球更加出色。可以用来比表
演互动杂耍（水晶球杂耍）。外壳颜色十分鲜艳，用UV材质制成。小号的舞台杂耍球
推荐给孩子们使用。他表面光滑且容易清洗，非常适合初学者练

Size: Color: Price：

62mm 75 gr Orange (28), orangy red (7)
49RMB
Now 29RMB

70mm 100 gr
Blue (5), orangy red (5), pink (2), yellow (6), 
orange (9), white (1)

50RMB
Now 29RMB

80mm 150gr Yellow (2)
60RMB
Now 29RMB

100mm 200gr or 260gr
Orange (3) ,blue (4), yellow(1), green (1), 
red (2), pink(2)

80RMB or 100RMB
Now 49RMB



SIL-X  Balls SIL-X 球

The SIL-X is the ultimate juggling ball. It's a soft stage ball with a very special feature which is 
the result of an intense research work: 1/3 of its internal volume is filled with a special LIQUID 
SILICONE. The barycentre is low and the ball remains super stable on high throws and easy for 
foot catches and head rolling/balancing.

The principle is similar to the Russian balls' although it's a very different ball. The LIQUID 
SILICONE, unlike any kind of grain, slides perfectly inside the ball so that even when the ball 
is
thrown with a spin it doesn't wobble in the air.

Moreover the Silicone is injected through a very small hole allowing us to use an almost invisible 
plastic tapered pin as a plug. (Note to curious jugglers; although the plug can be extracted and is 
extremely hard to push into the ball, you should not force it inside otherwise you will not be able 
to recuperate it).This special LIQUID SILICONE is totally non-toxic (normally used in the food 
industry as a lubricant), and therefore totally safe.

The outer shell of the ball is rotary moulded much like our stage balls with a deep set hole that  
holds the “invisible plug” firmly in place. This is undoubtedly the most advanced juggling ball  
on the market today!

Designed, engineered and produced by the same team that brought you the indisputably top of 
the range PX3 juggling clubs. The 67 mm version is normally recommended for big numbers. 

SIL-X球，是最后一种杂耍球。它也是一种触感柔软的舞台表演球，与一般的球相比它有一个非常
大的特点，此球中3分之1的体积由一种液体硅充满。这使得球的重心变低，在操控过程中非常稳
定，无论是高空抛球还是用脚接球，或是头部顶球保持平衡，它都能帮您完成出色的表演。此球的
原理与俄式球相似，即使它们是完全不同的球。球中的液体硅，不同于任何用谷物麸皮填充的球，
液体硅能在球内完美的滑动，这就保证了当球被抛到高空或旋转时不会摇摆不停。此外，这种液体
硅石通过一个非常小的孔注射进去的，这个孔用一个我们基本不会注意到的小皮塞塞住。（在这里
提醒一下充满好奇心的杂耍表演者，即使皮塞可以较容易的拔出，但想把它塞回去却很困难，而且
不要用强力压它，否则它就无法复原了。）总体来说还是很安全的。此球的外壳，就像我们舞台杂
耍球加上了一个很深的且隐形的气孔，十分稳固的气孔。这毫无疑问的是现在市场上最先进的杂耍
球了！它的设计，工艺及质量无可非议的都是PX3系列杂耍球中最顶级的。67mm的适中尺寸，正
式的推荐给大家。外壳颜色十分鲜艳，用UV材质制成。

Size: Colors: Price：

67mm  110gr
Blue (9), orangy red (9), yellow (7), orange (5), 
pink (1), green (5)

75RMB
Now 49RMB

78mm  150gr Yellow (4), white (3), orange (5)
90RMB
Now 49RMB



IMPLOSION 球

Fantastic evolution of our most famous SIL-X, the IMPLOSION has already conquered the 
hearts of thousands of jugglers around the world. The transparent rotary moulded shell, even 
softer and more elastic than classic SIL-X shell, shows the spcial LIQUID SILICONE and its 
stabilizing action that makes it so easy to control. The colored versions are all beautifully UV 
REACTIVE.

The 300 gr , 100 mm version is specifically designed for contact juggling.

Size: Colors: Price：

100mm 300gr Blue (1), green (1), pink (2), yellow (1)
110RMB
Now ONLY 69RMB

78mm 150gr Green (1), orange (6), pink (2), yellow (4)
130RMB
Now ONLY 69RMB

BOUNCING G-FORCE

The best rubber bouncing balls in the world with a 90% bounce ratio. G-FORCE is the perfect 
choice for all the jugglers that want to practice the discipline of bouncing buying a good quality 
prop for a low price. It feels great in your hands, cleans up great with soap and water and most 
of all never looses its bounce, even at low temperatures.

世界上最好的弹力球拥有百分之九十的弹性率。 G-FORCE系列对于所有杂耍表演者来说都是完

美的选择，经济实惠的价格加上上等的质量，才是对训练者的来说的最佳之选。手感很好，你可
以用肥皂和清水清洗它，几乎全部的球永远不会丧失弹性，即便是在低温环境下

Size: Colors: Price:

B16G-FORCE 65 mm 155 gr
Blue (7), white (2),red (7), 
yellow (1)

100RMB
Now ONLY 59RMB

B16\70G-FORCE 70 mm 180 gr Red (5), yellow (12), white (3)
110RMB
Now ONLY 59RMB



BEANBAGS 沙球

Beanbags are excellent for learning to juggle three balls. They are easy to catch, soft on 
your hands and won’t roll away from you when their dropped.

沙包非常适合练习同时控制3个球。它们很容易被捕捉，手感舒适，而且它们掉落地上时不
会到处乱跑。

Size: Colors: Price：

Russian Ball & MMX
Russian White (5), MMX white (2), MMX 
yellow (1)

Russian 9RMB, MMX 60RMB
Now ONLY 1RMB

Beanbags Blue (22), light green (25), violet (2)
15RMB
Now ONLY 2RMB

Multicolor Beanbags

Two-colored: yellow&red (9), green&red 
(6), white&blue (2) 
Unicolor small white (2), 
Four-colored beanbags: 
blue&green&yellow&red (55)

110RMB/3 balls
Now ONLY 8RMB

LED Glowing Balls



Size: Colors: Price:

LED Glowing Ball Blue, Green, Red and Seven-colored
110RMB
Now ONLY 29RMB

Acrylic Balls

Colors: Price:

Acrylic Ball transparent
100RMB
Now 69RMB



DEVILSTICKS – FLOWERSTICKS  魔棒-烟花棒

Excellent example of technology application.
The TULIP SILICONE is our new flower stick built using our exclusive CROSS shaped extruded 
plastic tube which gives it extreme strength and flexibility. This version is covered with clear 
silicone coating of 1,5 mm thickness. We use a very soft type of silicone for great grip and 
optimal control. The black rubber flowers are very elastic and strong.

This flower stick is suitable both for beginners and experts. G9 is the first devil stick in the 
world with silicone grip in lots of great colour combinations. You can use any kind f control stick 
having always the best possible grip.

Besides its amazing UV reactive colours the G9 features EVA knobs and a perfectly balanced 
wood core. 

Pair of control sticks, 45 cm length. Clear silicone coating 1,5 mm thickness. We use a very soft 
type of silicone for a great grip.UV reactive colours.

杰出的作品，我们的 FLO2 烟花棒。 TULIP SILICONE是我们新型的烟花棒，它拥有独特的外

形设计，它的塑料管子赋予了它极度的力量及灵活性。这种型号的烟花棒外层包裹了 1.5毫

米厚的干净的硅材料。手柄的材质柔软，使操控者更好的控制。黑色的橡胶花有弹性且结实。

这种烟花棒既适合初学者也适合高级者。外壳颜色十分鲜艳，用UV材质制成。闪亮的魔棒

拥有极具特点的 EVA 材料的外壳，及与之完美搭配的是木质内芯。木质和硅质控制棒，45cm 长。

外层包裹了 1.5mm厚的干净的硅材料。手柄的材质柔软，使操控者更好的控制。独特的外

形设计，使它的塑料管子被赋予了极度的力量及灵活性。你可以使用任何一款来完成出色的表

演。

Size: Colors: Price:

G9 silicone grip  70cm 270gr White & red (1), white & orange (1)
300RMB
Now 189RMB

Devil stick holographic
Dark green (1),light green (1), gold 
(1)

200RMB
Now 119RMB

FLO2 flowerstick  silicone Green (1), orange (1)
200RMB
Now 119RMB

 STX1 wooden/silicone control sticks Wood color (6 pairs)
60RMB
Now 39RMB

STX2 plastic/silicone control sticks
Green (1 pair) ,orange (1 pair), 
orange/yellow (1 pair)

50RMB
Now 35RMB



DIABOLOS & STICKS 空竹和控制棒

ASTRO :

The ASTRO is a small size diabolo, light and made of soft plastic. A perfect choice for kids. 
Steel axle and washers guarantee an incredible durability. Sold without control sticks.  ASTRO
是小型号的空竹，重量小，由软塑料制成。是给孩子的完美选择。坚固的轮轴，可以清洗，且不
可思议的耐用。出售时不带控制棒。外壳颜色十分鲜艳，用UV材质制成

Size: Colors: Price:

DLC1 diam. 100mm  160 gr Orange (1)
65RMB
Now ONLY 39RMB

Rainbow：

The RAINBOW is a colourful rubber diabolo that, thanks to its weight, can spin for a long time 
enabling you to practise lots of tricks. Steel axle and washers guarantee an incredible 
durability. Sold without control sticks
Size： Colors： Price：

105mm260gr
Yellow&Green (1), Red&Blue (1), White&Red&Blue (1), 
White&Red&Green (2)

140RMB
Now ONLY 89RMB

Diabolo Sticks:

Pair of ash wood control sticks with string, 42 cm length.&Pair of alluminium control sticks,length
42 cm. Light and strong with a comfortable rubber grip.
Size: Colors: Price:
Wooden Sticks 25RMB
Aluminium sticks rubber grip 42cm Green, Yellow, Blue, White, Pink 120RMB



CLUBS 杂耍棒

Prima 初级:

This is the first one piece juggling club from Play, another excellent prop!
One Piece Clubs are generally designed as an entry level product. They feature no decoration, 
a one-piece design and are extremely durable. What separates the PRIMA club from other entry 
level clubs is it's appeal to seasoned jugglers. The club features a very unique soft flex body, 
which allows for tricks that simply can't be done with other clubs one the market.

Professional jugglers have found this club to be a great addition to their collection of juggling 
props. Thanks to its perfect weight and balance PRIMA is the perfect club for those who are 
approaching club juggling.

 这是给初级学习者准备的。没有多余的花哨点缀装饰，使得此款甩棒更加结实耐用。什么特
点将此款棒与其他种类明显区别出来呢? 它的棒体触感柔软舒适有弹性,您用它可以轻易的完
成各种训练.这是市场上任何其他一款甩棒都无法比拟的这还得感谢棒身平衡均匀的质量.甚
至职业的杂耍表演者也青睐它的高质量..此款一定是甩棒是杂耍爱好者非常好的选择.

Size: Colors: Price:

OP PRIMA one piece club  52cm 200gr White (1), red (1), yellow (1)
70RMB
Now ONLY 29RMB

Sirius:

The SIRIUS is surely our most popular club. The wrapped handle is thin and soft. This slim and 
fast club makes it easy to handle three or more clubs in each hand, which is very important 
when you juggle five or more clubs.



Besides its specific features the PX3 technology makes it by far the most durable club on the
market and the choice of the worlds best jugglers!

SIRIUS是我们最受欢迎的甩棒之一.缠绕手柄柔软易握,重量也轻,这使得每手同时各操控三个或更多

甩棒也不是件难事了,尤其是你在控制五个或五个以上上时,更显示出它的优势了.PX3是高品质的材
料,它让我们的产品更加结实耐用,绝对超过一般市场上出售的非专业的用具,它是全世界最出色的杂

耍表演者选择.

Size: Colors: Price:

PX3 PW SIRIUS white wrapped handle White-white (LIGHT version)
220RMB
Now ONLY 109RMB

Sirius Training:

The SIRIUS TRAINING is the one piece handle version of the SIRIUS.
The handle is long and thin, making it a very good club for practicing big numbers as well as tricks 
and passing . Like all our clubs with the FLEX GRIP handle, is extremely durable and easy to 
control. Moreover this handle is 5 gr heavier than the wrapped one giving to this club a slightly 
slower spin.

SIRIUS训练棒是SIRIUS系列中的一种,手柄又长又细,适合您同时控制多个,单人特级获双人传递时

使用,同我们所有的 FLEX GRIP(花线缠绕)手柄一样,很结实而且易于操作. 此款训练棒的手柄重5 
gr,比缠绕手柄更加轻盈,可以优美的完成空中旋绕动作. SIRIUS是我们最受欢迎的甩棒之一.缠绕手

柄柔软易握,重量也轻,这使得每手同时各操控三个或更多甩棒也不是件难事了,尤其是你在控制五个

或五个以上上时,更显示出它的优势了.PX3是高品质的材料,它让我们的产品更加结实耐用,绝对超过

一般市场上出售的非专业的用具,它是全世界最出色的杂耍表演者选择

Size: Colors: Price:

PX3 PM F  coloured one piece handle
Blue-blue (1), 
orange-white (1)

160RMB
Now ONLY 59RMB



Vegas:

The VEGAS is the decorated version of our SIRIUS.

It's the only club in the world with an innovative vacuum metal spraying decoration. This special 
coating is much more durable than any other sticker and doesn't add any extra weight to the 
club making it a professional prop for great performances. The translucent body shows the 
indestructible PX3 technology inside. Flash them in your gym to feel like you’re always on stage!
Although the VEGAS decoration is very resistant we recommend to use these clubs indoor or on
stage to prevent scratches and keep their shiny look. PX3 VEGAS is the choice of many of 
the worlds best performers!

VEGAS是我们天狼星 SIRIUS 的装饰版本。这是世界上唯一的甩棒，一个创新的真空金属喷涂
装饰。这个特殊的装饰涂层比其他任何一种的装饰涂层更为持久，而且保证不添加任何额外的
重量，它将陪伴你完成最伟大的表演的表演。半透明体显示了坚不可摧的PX3技术。 在任何场
合练习使用它，都会让你觉得此刻你是在舞台上绽放光彩！虽然VEGAS非常耐磨，但我们仍然
建议您在室内或在舞台上使用，以防止刮伤并保持其拥有金属光泽的外观。 PX3  VEGAS，是
许多世界上最出色的杂耍表演者的选择

Size: Colors: Price:

PX3SD coloured metal coating Silver-green (3)
270RMB
Now 179RMB



D-Club:

NEW, EVERY TIME. A one-piece club with 3 interchangeable silicone inserts which act as grip 
and decoration. It is a light, well balanced club great for manipulation, passing and numbers 
juggling.

The silicone inserts makes it smooth to touch and solves the problem of the decoration wearing  
off through continuous use.

Jugglers can change the color or design of their clubs without having to buy new ones. Performers 
can adapt their clubs to match costumes or scenery and jugglers who value originality can custom 
design their own patterns for very own personal D CLUBS.
Size: Colors: Price:

D-Club Red (4), blue (1), yellow (1), transparent (9)
200RMB
Now 129RMB

Knives:

Knives (not from Play)
Size: Colors: Price:

Wrapped club grip with metal knife blade Silver (6)
160RMB
Now 89RMB



RINGS 杂耍环

STANDARD 标准:

STANDARD juggling ring. Just another indestructible PLAY classic prop.

标准款杂耍环,由特殊的材料联合.结实耐用.

Size: Colors: Price:

A10 STANDARD 32 cm  110 gr
Green (3), violet (2), white (1), 
yellow (3)

35RMB
Now 22RMB

B-SIDE 2双色环:

It took more than one year of researches and tests but finally we can proudly say it was well worth 
it! The B-SIDE is a new generation of ring, made of 2 halves ultrasound sealed, therefore 
indestructible and light at the same time. A must for all performers looking for quality and great 
visual impact.

想要玩好它你可能花上一两年的时间,但我们诚挚且自豪的告诉您,值得! B-SIDE,这个双色环

的中间部位由特殊的材料密封住,所以您尽可以放心的练习,它是不会坏的,同时它也很轻巧.满足了表

演者既需求质量又想要视觉满足的要求.

Size: Colors: Price:

B-SIDE 2 colour ring ultrasound sealed
Yellow-orange (3), orange-green (2), 
pink-green (1)

50RMB
Now 35RMB



SATURN:

SATURN is our new giant juggling ring featuring a wide side wall, therefore very visual, 
and rounded inner and outer edges for not hurting your hands. Very recommended for 
stage performances and passing routines! UV reactive colours.

SATURN是我们新款的杂耍环，光滑的外表，鲜亮的颜色，非常适合在舞台上表演时使用

Size: Colors: Price:

A12 SATURN 40cm 135gr
Blue (3), glow (5), red (2), orange (2), 
green (2), pink (3

40RMB
Now 26RMB

JUNIOR 初级:

JUNIOR juggling ring designed for kids with smooth, round edges.

初级杂耍环专门为孩子设计，光滑的外缘不会伤到孩子的手

Size: Colors: Price:
A8 JUNIOR 24 cm  65 gr Purple (3), blue (2), green (1) 25RMB Now 16RMB



FIRE PROPS 火棒:

T3A ECO torch (4) 
Price: 200RMB

Now 139RMB
ECO torch with white FLEX GRIP handle. 50mm kevlar wick. PX3 technology inside therefore 
extremely durable. Well weighted for perfect control during outdoor performances.
ECO 火把(白色花线缠绕手柄) FLEX GRIP手柄, 50mm kevlar芯, PX3技术,耐用结实.适宜的
重量,可以很好地在户外表演.

TF DELUXE torch wrapped silver handle (3) 
Price: 240RMB

Now 169RMB
DELUXE torch with wrapped silver handle. Shock absorbing rubber ring.70mm kevlar wick and 
PX3 technology inside therefore extremely durable. Well weighted for perfect control during 
outdoor performances.
DELUXE火把,银色缠绕手柄,橡胶圈, 70mm kevlar芯, PX3技术,耐用结实.适宜的重量,可以完
美地在户外表演.是您的佳选

TFM DELUXE torch (3) 
Price: 240RMB

Now 169RMB
DELUXE torch with white FLEX GRIP handle. Shock absorbing rubber ring.70mm kevlar wick and 
PX3 technology inside therefore extremely durable. Well weighted for perfect control during 
outdoor performances.
DELUXE火棒(白色花线缠绕手柄) FLEX GRIP手柄,橡胶圈, 70mm kevlar芯, PX3技术,耐用结实.
适宜的重量,可以顺利地在户外表演

GF fire devil stick 70mm kevlar 65 cm (1) 
Price: 80RMB

Now 59RMB
Aluminium fire devil stick with 70mm kevlar wick. Sold without control sticks.

铝材制作,70mm kevlar 芯,出售时不带控制棒



POI

Fire poi (2)
Price: 250RMB

Now 159RMB
Pair of fire poi with fast kevlar replacement system, strong leather 
handles and nice twisted 50 cm chain made of welded rings for 
maximum safety.
火焰poi配对快速凯夫拉尔 kevlar 更换系统，结实的的皮革手柄和
漂亮的50厘米链条用焊接环相连，结实安全。

Contact POI

Pair of CONTACT POI featuring 80mm STAGE BALL weight 150 gr. CONTACT POI represents 
the latest innovation in poi swinging, being perfect for isolations, throws and body rolling. The 
PX3 knob used on our STANDARD version is loaded with a big metal nut inside to be a good 
counterweight on throws. The string is 6mm diameter and 50 cm long. To adjust the lenght of the 
string just pull it out off the knob, tie a simple knot and cut the excess.

The SILICONE knob used on our PRO version has a fantastic grip and due to its dimensions 
(diameter 40 mm) is the perfect counterweight on throws. The string is 6mm diameter and 50 
cm long. To adjust the lenght of the string just pull it out off the knob, tie a simple knot and cut 
the excess.
Size： Colors： Price：
Contact POI Standard Pink (1) 250RMB   Now 159RMB
Contact POI PRO Pink (1), White (1) 280RMB   Now 159RMB

LED Glowing Poi

Size: Colors: Price:

LED Glowing Poi Blue, Green, Red and Seven-colored
220RMB
Now ONLY 58RMB



ROLA ROLA

Board wooden board 65x25 cm (1) 
Price: 350RMB 

Now 219RMB
PLAY wooden board 65x25 cm specially designed to fit our special stack-rolls and create a safe 
multi floor Rola Bola in a few seconds.

Rola Roll 12,5 cm (0) 
Price: 600RMB
Roll 12,5 cm length 25cm weight 1kg with 3 rubber grips for perfect control both on the floor and 
on the board. Perfectly round and absolutely indestructible.

4 Stack rolls diam. 10cm length 20cm (1) 
Price: 160RMB

Now 99RMB
Set of 4 stack-rolls diam. 10cm length 20cm, color bright orange



YOYO

ALL2000 aluminium ball bearing yoyo, different colors (3) 
Price：180RMB  

Now 119RMB
AL2000 is an aluminum yo-yo that competes with the best yo-yos in the world. Available in different 
anodized colours (silver (1), gold(1), green(1)), it's equipped with an high precision micro ball-
bearing. It's also provided of an extra wooden axle, which is very easy to replace, an instruction 
booklet and two spare strings!

AL2000是一个铝制溜溜球，它将与世界上最好的溜溜球竞争。有不同的颜色（银，黄，红，绿，

蓝），它配备了高精度微型球轴承。它还提供了一个额外的木轴，很容易更换，一本说明书和两条
备用绳！

WOLF wooden ball bearing yoyo (4) 
Price：150RMB 

Now 99RMB
WOLF is a wooden butterfly ball-bearing yo-yo with a smooth round profile. Available only in the 
natural wood version, it comes in a box which includes an extra wooden axle, the instruction 
booklet and two spare strings!

WOLF 狼 木蝴蝶悠悠球，拥有光滑圆润的外形。采用天然木材，随附一个盒子，其中包括一个额
外的木轴，说明书和两条备用绳！



SPINNING PLATE

Soft Spinning Plate
Colors:   blue (3), red (2), green (5)
Price：80RMB 

Now ONLY 19RMB
Soft spinning plate with long wooden stick. Very soft therefore totally safe 
for kids and not noisy at all when dropped.

GADGETS

Grillo Jumper

Colors: Blue (5), Red (13), Green (6)
Price: 25RMB

Now ONLY 5RMB
JUMPER made of rubber. Twist it upside down and throw it on the floor, it jumps over 2 mt high!

Juggling cloth

Colors: Yellow, Red, Green
Price: 5RMB

Now ONLY 1RMB


